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EURONEXT DERIVATIVES MARKETS 

 
 

CORPORATE ACTION NOTICE 
 
 
This Notice applies to the following market: 
 
Paris Market  Notice No: CA/2008/323/P 
 
ISSUE DATE: 7 July 2008 
EFFECTIVE DATE: 22 July 2008 
  
EQUITY OPTIONS 
 
GAZ DE FRANCE 
 
MERGER  
 

 
This Notice is issued pursuant to the Corporate Actions Policy for the Euronext 
Derivatives Markets (“Liffe”), which is available on the Liffe website at 
www.euronext.com/derivatives/rules.  It requires the immediate attention of members’ 
staff involved with the trading and settlement of equity products on these markets.  
Members should ensure that clients are made aware of the arrangements detailed in this 
Notice. 

 
 

1. Contracts:  Gaz de France Equity Option Contract, American Style (GA1), European Style (GA3) 
(“the Contracts”). 

 
2. Background:  Gaz de France and Suez have agreed on the terms of a merger of the two companies. 

Under the terms of the merger, Gaz de France will be renamed to GDF Suez.  
 
3. Effective Date:  Tuesday 22 July 2008. 
 
4. Conditions:  The merger and demerger are subject to the conditions as described in the Merger 

document as issued by Gaz de France and Suez. 
 
5. Contract Adjustments: On and from Tuesday 22 July 2008, the Contracts will be referred to by 

Liffe as GDF Suez contracts. No other adjustments will be made to the Contracts 
 

6. ISIN Code:  The ISIN code for the GDF Suez ordinary shares will remain FR0010208488. 
 
 
 
 
 
 



For further information in relation to this Notice, Members should contact: 
 
 

Euronext.liffe:  
Quality of Derivative Markets  +31 (0) 20 550 4296 CorporateActions@liffe.com 
 
LCH.Clearnet:  
Ahmadou Toure  +33 (0)1 7037 67 33 Ahmadou.Toure@lchclearnet.com 
 



 
 

 

 
EURONEXT DERIVATIVES MARKETS 

 
OPÉRATION SUR TITRE 

 
 
Cet avis concerne le marché suivant: 
 
Marché de Paris Notice No: CA/2008/323/P 
 
DATE DE PUBLICATION: 7 juillet 2008 
DATE EFFECTIVE: 22 juillet 2008 
  
OPTIONS SUR ACTIONS INDIVIDUELLES 
 
GAZ DE FRANCE 
 
FUSION ET SCISSION. 
 
 
Cet avis se réfère à la Politique d'Opérations sur Titres des Marchés Dérivés d’Euronext 
(“Liffe”), disponible sur le site Web de Liffe à www.euronext.com/derivatives/rules. Il 
requiert l'attention immédiate du personnel des Membres en charge de la négociation et de la 
compensation des produitss d’actions sur ces marchés. Les Membres sont priés de s’assurer 
que leurs clients sont informés des décisions décrites dans ce Bulletin. 
 

 
1. Contrats: Options sur actions Gaz de France de style américain (GA1) et de style européen (GA3). 

(“les Contrats”) 
 
2. Détail: Gaz de France et Suez ont accepté les termes d’une fusion des deux sociétés. Suivant les 

termes de cette fusion, Gaz de France changera de nom pour s’appeler GDF Suez. 
 
3. Date effective: Le mardi 22 juillet 2008. 
 
4. Conditions: La fusion et la scission seront assujetties aux conditions décrites dans le document de 

Fusion publié par Gaz de France et Suez. 
 
5. Ajustements du contrat: À partir du mardi 22 juillet 2008 inclus les contrats seront mentionnés par 

Liffe comme contrats GDF Suez. Les codes des contrats ne changeront pas. Aucun autre changement 
ne sera apporté aux contrats 

 
6. Code ISIN: Le code ISIN des actions ordinaires GDF Suez restera FR0010208488. 
 
 
 
 
 
 



Pour de plus amples informations concernant cet avis, nous vous prions de bien vouloir contacter: 
 
Euronext.liffe:  
Quality of Derivative Markets  +31 (0) 20 550 4296 CorporateActions@liffe.com 
 
LCH.Clearnet:  
Ahmadou Toure  +33 (0)1 7037 67 33 Ahmadou.Toure@lchclearnet.com 
 


